

优质DW--H100强力洗衣粉

产品名称	优质DW--H100强力洗衣粉
公司名称	大连东旺正一科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	产品类别:洗衣粉 品牌:正一 类型:强力洗衣粉
公司地址	辽宁省大连市甘井子区营城子街道双台沟村
联系电话	0411-86310215 13610911813

产品详情

产品类别	洗衣粉	品牌	正一
类型	强力洗衣粉	适用范围	所有衣物
香型	客户需求	净含量	3.785L/桶
箱装数量	4桶/箱		

本品是一咱高效强力机用洗衣粉，适用于任何洗衣场所。本品具有很强的去油污能力，故对台布、餐巾、厨房制服、医院所用各种布草等重油污、顽渍的洗涤具有显著的效果。

主要成份

表面活性剂、活性碱、增白剂、助剂

物化特性

外观：白色粉末

ph (1%) : 13 ± 0.5

包装规格

净含量：20千克/桶

储存条件及储存期限

储存时要防晒防潮，存放于阴凉干燥处

储存期限为一年。

使用说明

轻度污垢：每50千克洗物，加入本品200—250克，温度75—85

中度及重度污垢：每50千克洗物，加入本品300---400克，温度80---85

医院布草洗涤时可根据实际情况酌情调整用量。

注意事项

本品含强碱，切勿触及皮肤、眼睛、如不小心触及皮肤和眼睛，应立即用大量水冲洗。

strong laundry detergent powderdw--h100

this product is a kind of powerful detergent powder to be used in washing machine to wash any fabrics. since it can effectively remove oil stains,it can be used to wash table cloth,napkin,kitchen wear as well as all kinds of cotton fabrics used in hospital to effectively remove heavy grease spots and stubborn stains.

main ingredients

surface active agent, active alkali,whitener and auxiliary.

physical and chemical properties

appearance: white powder

ph(1%): 13 ± 0.5

packing specification

net quantity: 20 kilograms/bucket

storage condition

it shall be stored in a cool and dry place away from the sun .

instruction for use

light stain: 200-250 grams for every 50 kilograms of fabrics to be washed, and washing temperature shall be 75-85

medium-heavy stain: 300-400 grams for every 50 temperature shall be 80-85

as for cotton fabrics used in hospital, the amount of the product can be adjusted according to actual conditions.

attention

avoid being used together with other alkaline laundry powder.